
ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie ochrany verejného poriadku  pri Mestskom 

zastupiteľstve v Rožňave 
zo dňa 19. 4. 2021

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program rokovania:

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania – R. Ocelník
2. Záverečný účet   mesta  Rožňava vrátane škôl a školských zariadení a príspevkových 

organizácií  k 31.12.2020 – Ing. Klára Leskovjanská, M. Erösová
3. Rozpočet mesta Rožňava na roky 2021 – 2023 – Ing. Klára Leskovjanská, M. Eröso-

vá
4. Plnenie uznesení – Mgr. Halyák
5. Rôzne
6. Diskusia
7. Záver

K bodu č. 1: Otvorenie, schválenie programu rokovania – R. Ocelník

Rokovanie  komisie  sa  uskutočnilo  prostredníctvom  videokonferencie,  viedol  ho 
predseda komisie  Roman Ocelník,   ktorý privítal   členov komisie   a  oboznámil   ich  s  
programom rokovania.  Svoju neúčasť e-mailom tajomníkovi  komisie ospravedlnil  R. Piku 
a po zasadnutí komisie aj Mgr. Bischof. 

Uznesenie  č.  01/04/2021: Komisia  schvaľuje  program svojho rokovania  dňa  19.  4.  2021 
podľa pozvánky.

Hlasovanie: Za: 4 (Ocelník, JUDr. Kerekešová, Ing. Hanuštiak, Ing. Szabad)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 3 (Mgr. Gonos, Piku, Mgr. Bischof) 
                   

K bodu  č. 2: Záverečný účet   mesta  Rožňava vrátane škôl a školských zariadení a 
príspevkových organizácií  k 31.12.2020 – Ing. Klára Leskovjanská, M. Erösová

Uznesenie č. 02/04/2021: Komisia odporúča schváliť celoročné hospodárenie mesta Rožňava 
za rok 2020  bez výhrad podľa uznesenia na str. 2 predloženého materiálu.

Hlasovanie: Za: 3 (JUDr. Kerekešová, Ing. Hanuštiak, Ing. Szabad)  
                    Proti:  0

        Zdržal sa: 0
                    Nehlasovali: 1 (Ocelník)
                    Neprítomní: 3 (Mgr. Gonos, Piku, Mgr. Bischof)
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K bodu č. 3: Rozpočet mesta Rožňava na roky 2021 – 2023 – Ing. Klára Leskovjanská, 
M. Erösová

Komisia neprijala uznesenie k tomuto bodu.

Hlasovanie: Za: 2 (JUDr. Kerekešová, Ing. Hanuštiak)  
                    Proti:  0

        Zdržal sa: 1 (Ing. Szabad)
                    Nehlasovali: 1 (Ocelník)
                    Neprítomní: 3 (Mgr. Gonos, Piku, Mgr. Bischof))

K bodu č. 4: Plnenie uznesení – Mgr. Halyák

Uznesenie č. 03/04/2021: Komisia berie predložený materiál na vedomie.

Hlasovanie: Za: 4 (Ocelník, JUDr. Kerekešová, Ing. Hanuštiak, Ing. Szabad)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 3 (Mgr. Gonos, Piku, Mgr. Bischof) 

K bodu č. 5: Rôzne

Občan M. K. zaslal e-mailom podnet týkajúci sa doplnenia spomaľovačov - retardérov, na 
Aleji Jana Pavla II.

Ing. Hanuštiak navrhol doplniť retardéry na celú šírku vozovky pri križovatke Alej Jána Pavla 
II. – Zakarpatská ul.

Hlasovanie: Za: 1 (Ing. Hanuštiak)                    
        Proti:  3 (Ocelník, JUDr. Kerekešová, Ing. Szabad)
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 3 (Mgr. Gonos, Piku, Mgr. Bischof)

Uznesenie č. 04/04/2021: Komisia neodporúča doplniť retardéry na celú šírku vozovky pri 
križovatke Alej Jána Pavla II. – Zakarpatská ul.

Ing. Hanuštiak navrhol doplniť retardéry na celú šírku vozovky pri križovatke Alej Jána Pavla 
II. – Medzimlynská ul.
 
Hlasovanie: Za: 1 (Ing. Hanuštiak)                    

        Proti:  3 (Ocelník, JUDr. Kerekešová, Ing. Szabad)
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0



                    Neprítomní: 3 (Mgr. Gonos, Piku, Mgr. Bischof)
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Uznesenie č. 05/04/2021: Komisia neodporúča doplniť retardéry na celú šírku vozovky pri 
križovatke Alej Jána Pavla II. – Medzimlynská ul.

Ing. Szabad navrhol vybudovať priechod pre chodcov z Ul. Szilvássyho cez Alej Jána Pavla 
II. a vybudovať spevnenú plochu na prislúchajúcom trávnatom páse. 

Hlasovanie: Za: 4 (Ocelník, JUDr. Kerekešová, Ing. Hanuštiak, Ing. Szabad)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 3 (Mgr. Gonos, Piku, Mgr. Bischof) 

Uznesenie  č.  06/04/2021: Komisia  odporúča  vybudovať  priechod  pre  chodcov  z  Ul. 
Szilvássyho  cez  Alej  Jána  Pavla  II.  a  vybudovať  spevnenú  plochu  na  prislúchajúcom 
trávnatom páse.

R. Ocelník predložil podnet, ktorý mu zaslal R. Piku. Časť detí a mládeže poškodzuje nové 
ihrisko medzi Čučmianskou ul. a Ul. Sama Czabána. 

K bodu č. 6: Diskusia

Neboli predložené príspevky.

K bodu 7: Záver

Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a zaželal im príjemné prežitie týždňa.

          Mgr. Juraj Halyák          Roman Ocelník
           tajomník komisie                     predseda komisie


